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Protokół nr 62/22 
z posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji  

Rady Miejskiej w Mosinie, 
które odbyło się w dniu 19 października 2022 r. 

w Szkole Podstawowej im. Adama Wodziczki w Rogalinku, ul. Poznańska 19 

Posiedzenie otworzył o godz. 17:08 Przewodniczący Komisji Oświaty, Spraw 
Społecznych i Promocji Roman Kolankiewicz. W obradach udział wzięli członkowie wyżej 
wymienionej komisji stałej Rady Miejskiej w Mosinie oraz goście, których listy obecności 
znajdują się w materiałach komisji. 

PRZEBIEG POSIEDZENIA: 
Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek przedstawiła projekt uchwały 
zmieniającej uchwałę Nr XV/101/19 Rady Miejskiej w Mosinie z dnia 26 września 2019 r. 
w sprawie regulaminu określającego wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania 
dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych 
składników wynagrodzenia dla nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Mosina, który znajduje się w materiałach komisji. 
W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− likwidacji funkcji opiekuna stażu i utworzenia w jej miejsce funkcji mentora, 

− możliwości opiniowania przedmiotowego projektu uchwały z uzasadnieniem 
wskazującym na zaopiniowanie go przez wszystkie oświatowe związki zawodowe. 

Udział w niej wzięli: radna Wiesława Mania, radny Roman Kolankiewicz, radna Jolanta 
Szymczak, radna Ewelina Dudek i radny Marcin Ługawiak. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Referatu Oświaty i Sportu Anna 
Balcerek-Kałek oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Adama Wodziczki w Rogalinku 
Monika Szufnarowska.  
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła wniosek nr 1 dotyczący 
zaopiniowania projektu uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/101/19 Rady Miejskiej 
w Mosinie z dnia 26 września 2019 r. w sprawie regulaminu określającego wysokość 
oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, funkcyjnego 
i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia dla nauczycieli 
zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym jest Gmina 
Mosina – jednogłośnie, czyli 9 głosami „za”. 
Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Tomasz Łukowiak przedstawił stan realizacji 
koncepcji/projektu rozbudowy Szkoły Podstawowej w Czapurach. 
W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− zlecenia dodatkowych badań przed realizacją koncepcji rozbudowy Szkoły Podstawowej 
w Czapurach, 

− firmy, która będzie realizować koncepcję rozbudowy Szkoły Podstawowej w Czapurach, 

− przyczyn wyboru takiego sposobu realizacji przedmiotowego zadania, 

− podjętych działań Dyrektora Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera 
w Czapurach Lidii Jadowskiej w celu realizacji tego zadania, 

− potrzeby zasięgania opinii poznańskiej Straży Pożarnej przy realizacji koncepcji rozbudowy 
Szkoły Podstawowej w Czapurach, 
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− rozmowy przeprowadzonej przez Dyrektora Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego 
Fiedlera w Czapurach Lidię Jadowską z Burmistrzem Gminy Mosina Przemysławem 
Mielochem w przedmiotowej sprawie, 

− możliwości zabezpieczenia potrzeb Szkoły Podstawowej w Czapurach poprzez 
wybudowanie piętra, 

− możliwości zmiany obwodów szkolnych między Szkołą Podstawową w Czapurach a Szkołą 
Podstawową w Daszewicach, 

− wpływu rozbudowy Szkoły Podstawowej w Czapurach na jej funkcjonowanie, 

− potrzeby badania ilości osób faktycznie mieszkających na terenie gminy Mosina, 

− potrzeby określenia wizji rozwoju w celu zachęcenia mieszkańców do meldowania się 
na terenie gminy Mosina. 

Udział w niej wzięli: radny Roman Kolankiewicz, radny Marcin Ługawiak, radna Wiesława 
Mania, radna Jolanta Szymczak, radna Ewelina Dudek, radny Adam Monikowski, radna 
Elżbieta Jarecka, radny Ziemowit Maląg, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Adama Wodziczki 
w Rogalinku Monika Szufnarowska, przedstawiciel Rady Rodziców Szkoły Podstawowej 
im. Adama Wodziczki w Rogalinku [zanonimizowano] oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej 
im. Prezydenta RP Edwarda Raczyńskiego w Rogalinie Anna Bąk. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 
Tomasz Łukowiak, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego Fiedlera w Czapurach Lidia 
Jadowska, Kierownik Biura Zamówień Publicznych Małgorzata Filipek-Orwat, Kierownik 
Referatu Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek oraz Zastępca Burmistrza Gminy Mosina 
Adam Ejchorst. 
W trakcie tej dyskusji, salę obrad opuścił radny Marcin Ługawiak, tak więc odtąd w dalszym 
ciągu tego posiedzenia Komisji Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji udział brało 8 jej 
członków. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła wniosek nr 2 o przeprowadzenie 
przez Urząd Miejski analizy krzyżowej ilości osób zamieszkujących gminę wraz 
z uwzględnieniem danych demograficznych oraz wyznaczenie do realizacji zadania 
konkretnego zespołu pracowników lub referatu – 7 głosami „za”, przy 1 głosie 
„wstrzymującym się” oraz wniosek nr 3 o zmianę zadania inwestycyjnego „Koncepcja/projekt 
rozbudowy Szkoły Podstawowej w Czapurach” na „Koncepcja/projekt rozbudowy 
lub budowy obiektu edukacyjnego w Czapurach” – jednogłośnie, czyli 8 głosami „za”. 
Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Tomasz Łukowiak przedstawił stan zaawansowania 
działań Urzędu Miejskiego w Mosinie w celu ogłoszenia przetargu na wyposażenie nowej 
części Szkoły Podstawowej w Rogalinku. 
Kierownik Biura Zamówień Publicznych Małgorzata Filipek-Orwat przedstawiła działania 
Biura Zamówień Publicznych w przedmiotowej sprawie. 
W dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− przyczyn opóźnień w realizacji przetargu na wyposażenie nowej części Szkoły 
Podstawowej w Rogalinku, 

− możliwości rozpoczęcia funkcjonowania Środowiskowego Domu Samopomocy w Mosinie 
od 1 listopada 2022 r., 

− procedury przygotowania postępowania przetargowego. 
Udział w niej wzięli: radny Roman Kolankiewicz, radna Wiesława Mania i radna Ewelina 
Dudek.  
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Kierownik Biura Zamówień Publicznych 
Małgorzata Filipek-Orwat i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Tomasz Łukowiak. 
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Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Adama Wodziczki w Rogalinku Monika Szufnarowska 
przedstawiła przy pomocy prezentacji kalendarium działań dotyczących przetargu 
na wyposażenie nowej części Szkoły Podstawowej w Rogalinku. 
W dyskusji nad przyczynami opóźnienia przetargu na wyposażenie nowej części Szkoły 
Podstawowej w Rogalinku i możliwościami rozwiązania problemu, żeby jak najszybciej 
ogłosić przetarg na komputery dla tej szkoły, udział wzięli: przedstawiciel Rady Rodziców 
Szkoły Podstawowej im. Adama Wodziczki w Rogalinku [zanonimizowano], Dyrektor Szkoły 
Podstawowej im. Adama Wodziczki w Rogalinku Monika Szufnarowska, Kierownik Referatu 
Oświaty i Sportu Anna Balcerek-Kałek, radny Roman Kolankiewicz, Zastępca Burmistrza 
Gminy Mosina Tomasz Łukowiak, Kierownik Biura Zamówień Publicznych Małgorzata 
Filipek-Orwat, radny Adam Monikowski, radna Wiesława Mania, radna Elżbieta Jarecka, 
radna Jolanta Szymczak, radna Ewelina Dudek oraz Zastępca Dyrektora Szkoły Podstawowej 
im. Adama Wodziczki w Rogalinku Gabriela Matuszak. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła wniosek nr 4 o zabezpieczenie 
w budżecie brakujących środków na przetarg dotyczący wyposażenia szkoły w Rogalinku – 
jednogłośnie, czyli 8 głosami „za”. 
Następnie w dyskusji poruszono między innymi następujące tematy: 

− przyczyn i sposobu przekazania placów zabaw w sołectwach w zarząd dyrektorom szkół 
znajdujących się na ich terenach, 

− konsekwencji przekazania placów zabaw w sołectwach w zarząd dyrektorom szkół 
znajdujących się na ich terenach. 

Udział w niej wzięli: radny Roman Kolankiewicz, Dyrektor Szkoły Podstawowej 
im. Prezydenta RP Edwarda Raczyńskiego w Rogalinie Anna Bąk, radna Wiesława Mania, 
radna Elżbieta Jarecka, radny Ziemowit Maląg, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Arkadego 
Fiedlera w Czapurach Lidia Jadowska oraz Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Adama 
Wodziczki w Rogalinku Monika Szufnarowska. 
Odpowiedzi na zgłoszone pytania i uwagi udzielili: Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam 
Ejchorst i Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Tomasz Łukowiak. 
Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Adama Wodziczki w Rogalinku Monika Szufnarowska 
przedstawiła przy pomocy prezentacji swoje refleksje i przemyślenia z zarządzania 
przekazanym jej placem zabaw i przyszkolnym boiskiem. 
W dyskusji nad przedmiotowym wystąpieniem i wnioskami z niego wynikającymi, udział 
wzięli: radna Wiesława Mania, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Tomasz Łukowiak, radny 
Adam Monikowski, radna Elżbieta Jarecka, Dyrektor Szkoły Podstawowej im. Prezydenta RP 
Edwarda Raczyńskiego w Rogalinie Anna Bąk, Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam 
Ejchorst, radny Roman Kolankiewicz i przedstawiciel Rady Rodziców Szkoły Podstawowej 
im. Adama Wodziczki w Rogalinku [zanonimizowano]. 
Komisja Oświaty, Spraw Społecznych i Promocji przyjęła wniosek nr 5 o wypracowanie 
kompromisu w sprawie placów zabaw i boisk trawiastych oddanych pod zarząd dyrektorom 
szkół – jednogłośnie, czyli 8 głosami „za”. 
Następnie Zastępca Burmistrza Gminy Mosina Adam Ejchorst udzielił odpowiedzi na pytanie 
radnego Adama Monikowskiego dotyczące terminu koszenia poboczy dróg w Daszewicach. 

WNIOSKI PRZYJĘTE PRZEZ KOMISJĘ OŚWIATY, SPRAW SPOŁECZNYCH i PROMOCJI: 
1. Komisja opiniuje pozytywnie projekt uchwały zmieniającej uchwałę Nr XV/101/19 Rady 

Miejskiej w Mosinie z dnia 26 września 2019 r. w sprawie regulaminu określającego 
wysokość oraz szczegółowe warunki przyznawania dodatków: motywacyjnego, 
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funkcyjnego i za warunki pracy oraz niektórych innych składników wynagrodzenia dla 
nauczycieli zatrudnionych w szkołach i przedszkolach, dla których organem prowadzącym 
jest Gmina Mosina. 

2. Komisja wnioskuje o przeprowadzenie przez Urząd Miejski analizy krzyżowej ilości osób 
zamieszkujących gminę wraz z uwzględnieniem danych demograficznych 
oraz wyznaczenie do realizacji zadania konkretnego zespołu pracowników lub referatu. 

3. Komisja wnioskuje o zmianę zadania inwestycyjnego „Koncepcja/projekt rozbudowy 
Szkoły Podstawowej w Czapurach” na „Koncepcja/projekt rozbudowy lub budowy obiektu 
edukacyjnego w Czapurach”. 

4. Komisja wnioskuje o zabezpieczenie w budżecie brakujących środków na przetarg 
dotyczący wyposażenia szkoły w Rogalinku.  

5. Komisja wnioskuje o wypracowanie kompromisu w sprawie placów zabaw i boisk 
trawiastych oddanych pod zarząd dyrektorom szkół. 

Na tym posiedzenie zakończono o godz. 21:47.  

protokołował przewodniczył   

(-) Piotr Sokołowski (-) Roman Kolankiewicz 


